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Protokół Nr XX/16 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 23 czerwca 2016 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łobżenica za 2015 rok  

a) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy na 

dzień 31 grudnia 2015 r. 

b) Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok. 

c) Dyskusja nad przedstawionymi sprawozdaniami. 

d) Podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Łobżenicy  

a) Przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy za 2015 rok oraz wniosku o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Łobżenicy. 

b) Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2015 rok. 

c) Dyskusja. 

d) Podjęcie uchwały. 
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8. Przyjęcie informacji o organizacji wypoczynku letniego i przygotowaniu obiektów 

rekreacyjnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2019”. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów o dzierżawę gruntu na okres do 3 lat. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu  

i przechodu na działce nr 225/5 położonej w obrębie ewidencyjnym Rataje. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowych położonych przy ul. Złotowskiej 18 w Łobżenicy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Programu Rewitalizacji 

Gminy Łobżenica na lata 2016-2022. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/126/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/127/16 Rady Miejskiej 

w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła 

w 2016 r. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala Powiatowego w Wyrzysku 

Sp. z o.o. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa 

poprzez zmianę Uchwały Nr XIX/165/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 31 maja 

2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Łobżenicy oraz 

Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy. 

20. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

21. Wolne głosy i wnioski. 

22. Zakończenie obrad sesji. 
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Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 13:00 otworzył  

XX sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Radny nieobecny usprawiedliwiony: Grzegorz Bruski. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Poza tym w sesji uczestniczyli: Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-Krupka, Radny Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego Jan Marek Pikulik, Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz 

Wasiak, Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak, Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta 

Dubicka, Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek Połczyński, 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska, pracownik 

Posterunku Policji w Łobżenicy Maciej Knioła, poprzedni Prezes Zarządu Oddziału Miejsko-

Gminnego Związku OSP RP w Łobżenicy Ignacy Łosoś, Prezes Klubu Sportowego „Pogoń” 

Łobżenica Kazimierz Sobczyk, Wiceprezes Klubu Sportowego „Pogoń” Łobżenica Radosław 

Dróbka, państwo Anna i Mateusz Pluta, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy 

lokalnej.     

Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokołu. 

 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  Nr XIX/16 z sesji w dniu 31 maja 2016 r. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XIX/16 z sesji w dniu 31 maja 2016 r. 

 

Ad. 3 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

XX sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do 

porządku obrad.  

Poprosił radnych o włączenie mikrofonu przed zabraniem głosu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Odczytał treść pisma, w którym pani Irena Kachel zwróciła się do niego z prośbą o złożenie 

wniosku o zmianę porządku obrad XX sesji Rady Miejskiej poprzez przeniesienie tematu 

określonego w punkcie 19 na następną sesję. 

Powyższe pismo stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Uważam, że powinniśmy dzisiaj pracować według porządku, który 

przygotowałem, dlatego, że w najbliższym czasie nie przewidujemy sesji”. Oświadczył, że 

chciałby udzielić w terminie odpowiedzi pani Irenie Kachel na wezwanie do usunięcia 

naruszenia prawa. Dodał: „Proponuję Radzie, aby pracować zgodnie z programem, który 

został dostarczony”.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zwrócił się do radnego Ryszarda Biniaka w sprawie wniosku o zmianę porządku obrad. 

Zapytał: „Czy to jest wniosek pana radnego”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Odpowiedział twierdząco. Dodał, że został poproszony o złożenie wniosku przez panią Irenę 

Kachel. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie propozycję, aby radni pracowali na dzisiejszej sesji zgodnie  

z ustalonym porządkiem obrad. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła powyższą 

propozycję. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił pana Burmistrza Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z realizacji zadań Gminy 

Łobżenica. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że w dzisiejszej sesji uczestniczą państwo Anna i Mateusz Pluta. Poinformował, 

że otrzymali oni wyróżnienie podczas święta sadowników w Pobórce. W związku  

z powyższym pan Burmistrz złożył gratulacje państwu Pluta. 

Burmistrz Łobżenicy podziękował panu Ignacemu Łososiowi za pracę wykonaną na rzecz 

OSP. Oznajmił, że w minioną sobotę Klub Sportowy „Pogoń” Łobżenica po raz pierwszy w 

historii awansował do IV ligi piłki nożnej. Stwierdził, że jest to duży sukces. Burmistrz 

Łobżenicy złożył gratulacje na ręce prezesa klubu pana Kazimierza Sobczyka oraz 

wiceprezesa klubu pana Radosława Dróbki. 

Następnie pan Burmistrz poinformował, że trzeci przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 

działki, na której znajduje się budynek dawnej świetlicy wiejskiej w Liszkowie, nie został 

rozstrzygnięty z powodu braku wpłaty wadium. Burmistrz Łobżenicy stwierdził, że należy 

zastanowić się nad rozbiórką tego obiektu. 

Oznajmił, że w dniu 14 czerwca 2016 r. odbył się drugi przetarg ustny ograniczony do 

właścicieli nieruchomości przyległych na sprzedaż działki nr 392 położonej w Łobżenicy. 

Zakończył się on wynikiem negatywnym z przyczyn formalnych.  

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w dniu 15 czerwca br. wydał decyzję w sprawie 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości położonej 

w Luchowie - dawna zlewnia mleka. 
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Poinformował, że w dniu 17 czerwca 2016 r. zostało wydane zarządzenie w sprawie 

przeznaczenia do oddania w najem w trybie przetargowym lokalu użytkowego w budynku 

przy ul. Sikorskiego 1 w Łobżenicy.  

W kolejnej części sprawozdania pan Burmistrz przedstawił informację na temat realizacji 

inwestycji: 

a) Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej  

Gmina uzyskała pozwolenie na termomodernizację Centrum Profilaktyki i Aktywności 

Społecznej w Łobżenicy, Przedszkola Publicznego w Łobżenicy, Szkoły Podstawowej  

w Dźwiersznie Małym oraz Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

b) Przebudowa drogi gminnej na odcinku Łobżenica-Kruszki 

Otrzymano wezwanie do uzupełnienia wniosku o dofinansowanie realizacji inwestycji. 

Wniosek został uzupełniony o wymagane dokumenty i jest w trakcie rozpatrywania. 

c) Budowa zatoczki autobusowej w miejscowości Topola  

Inwestycja została odebrana bez uwag w dniu 7 czerwca 2016 r. 

d) Budowa zjazdu z ul. Mickiewicza na teren targowiska 

Trwają ustalenia w sprawie zlecenia zakresu prac do zaprojektowania. Rozważana jest 

możliwość budowy drogi dojazdowej od strony ul. Mickiewicza oraz wykonanie 

całościowego utwardzenia nawierzchni placu wykorzystywanego w chwili obecnej jako 

miejsce targowe. 

e) Budowa chodnika w Luchowie 

Chodnik wraz z wjazdami został wykonany na odcinku 194 m. Do budowy chodnika użyto 

kostki brukowej o grubości 6 cm. Prace zostały odebrane. 

f) Przebudowa dróg gminnych dojazdowych do pól w miejscowości Izdebki 

Dokonano odbioru dokumentacji oraz zaświadczenia, że właściwy organ nie wniósł 

sprzeciwu. Obecnie trwają prace związane z przygotowaniem przetargu. Pan Burmistrz dodał: 

„Przewidujemy, że przetarg zostanie ogłoszony maksymalnie w połowie lipca”. 

g) Przebudowa ul. Targowej (boczna) - w kierunku zakładu pana Rybackiego 

Zaktualizowano dokumentację projektową. Inwestycja jest na etapie zgłoszenia do Starostwa 

Powiatowego. Po uzyskaniu zaświadczenia o braku uwag możliwe będzie przeprowadzenie 

postępowania przetargowego. 

h) Utwardzenie nawierzchni przepustu w miejscowości Kruszki 

Firma „ZUL-BUD” pana Leona Migawy dokonała utwardzenia nawierzchni przepustu. 

Ponadto planowane jest wykonanie murów oporowych. 
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i) Uzupełnianie ubytków w nawierzchni drogi gminnej w miejscowości Kruszki 

Zadanie jest w trakcie realizacji. 

j) Remont cząstkowy dróg gminnych o nawierzchni bitumicznej 

Wykonano kolejny etap prac. Remont został przeprowadzony na ul. Spacerowej w Łobżenicy. 

Dokonano regulacji i uzupełnienia ubytków przy zaworze gazowym na skrzyżowaniu ulic 

Dąbrowskiego i Sobieskiego. Poprawiono również wjazd do Gminnego Centrum Kultury. 

k) Rozbudowa świetlic wiejskich w miejscowości Luchowo i Kunowo 

Gmina wystąpiła do Starostwa Powiatowego o pozwolenie na przeprowadzenie prac  

w świetlicy w Kunowie. W ciągu najbliższych dwóch tygodni powinien zostać złożony 

wniosek o pozwolenie na rozbudowę świetlicy w Luchowie. 

l) Budowa ścieżki spacerowo-rekreacyjnej wzdłuż rzeki Łobżonki 

Prace projektowe są na ukończeniu. Pan Burmistrz powiedział: „Przewiduje się, że uzyskanie 

pozwolenia na budowę, zgłoszenie robót nastąpi w miesiącu lipcu”. 

ł) Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Liszkowo 

W dniu 31 maja 2016 r. została wybrana najkorzystniejsza oferta na wykonanie dokumentacji 

projektowej. Złożyła ją firma „Ekotop” Roman Sobczyk z Piły. Umowa została podpisana. 

Następnie pan Burmistrz oznajmił, że w dniu 21 czerwca 2016 r. odbyło się spotkanie 

poświęcone zmianom w organizacji ruchu drogowego na terenie Łobżenicy.  

Poinformował, że została przeprowadzona kontrola stanu technicznego placów zabaw. 

Powiedział: „Zaproponowaliśmy wprowadzenie opiekunów placów zabaw, ciągłe 

monitorowanie ich stanu technicznego”. Oznajmił, że część placów zabaw nie posiada atestu.  

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że w okresie od 16 czerwca do 15 lipca 2016 r. projekt 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy został 

wyłożony do wglądu publicznego. Uwagi do tego dokumentu można zgłaszać do dnia 16 

sierpnia 2016 r. 

Oznajmił, że projekty miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta 

Łobżenicy - rejon ul. Targowej oraz wsi Dźwierszno Małe - Letnisko w Gródku Krajeńskim 

zostały przygotowane do zaopiniowania przez Miejsko-Gminną Komisję Architektoniczno-

Urbanistyczną.  

Pan Burmistrz powiedział, że do dnia 20 czerwca 2016 r. Urząd Miejski przekazał do 

Starostwa Powiatowego w Pile 17 wniosków o dofinansowanie usuwania wyrobów 

azbestowych, złożonych przez mieszkańców Gminy. 

Poinformował, że w dniu 9 czerwca br. w Urzędzie Miejskim odbyło się szkolenie  

pn. „Gospodarka niskoemisyjna - zjawisko, możliwości jej finansowania oraz rozwiązania 
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praktyczne”, w którym uczestniczyli radni, pracownicy urzędu oraz jednostek 

organizacyjnych. Prelegentami byli doradcy energetyczni Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Następnie pan Burmistrz oznajmił, że w dniu 1 czerwca 2016 r. podpisana została umowa na 

obsługę prawną Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica z kancelarią pani Katarzyny 

Paczyńskiej. Poinformował, że Powiatowy Urząd Pracy wyraził zgodę na zorganizowanie  

w Urzędzie Miejskim robót publicznych na stanowisku robotnika gospodarczego.  

Powiedział, że został wykonany remont domku letniskowego w Gródku Krajeńskim,  

w ramach umowy zawartej z Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Łobżenicy. Oznajmił: „Naprawiono pokrycie dachowe, podłogi w części socjalnej. 

Wykonano meble do aneksu kuchennego, prace hydrauliczne oraz drobne prace naprawcze 

wewnątrz domku”. Zadanie zostało sfinansowane z Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Socjalnych. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że wykonano zdjęcia najciekawszych miejsc w Gminie - 

do spaceru wirtualnego. Powiedział, że w dniu 5 czerwca 2016 r. w Wiktorówku została 

zorganizowana „Biała Niedziela”. Mieszkańcy Gminy mogli w tym czasie skorzystać  

z konsultacji lekarskich oraz bezpłatnych badań.  

Oznajmił, że w miesiącu czerwcu wydano 4 ostrzeżenia meteorologiczne o możliwości 

wystąpienia burz. Dodał, że w okresie międzysesyjnym opracowano 9 zarządzeń. 

W kolejnej części sprawozdania pan Burmistrz poinformował, że Związek Stowarzyszeń 

Pilski Bank Żywności zorganizował spotkanie, podczas którego dokonano podsumowania 

realizacji programu operacyjnego „Pomoc żywnościowa 2014-2020”. Powiedział: „Działania 

Gminy Łobżenica ocenione zostały bardzo pozytywnie. Wydaliśmy w sumie 1 250 skierowań 

na paczki żywnościowe o łącznej wartości 363 790 zł”. Na terenie Gminy Łobżenica zostały 

również zorganizowane warsztaty dietetyczne i kulinarne.  

Oznajmił: „Organizatorzy spotkania przedstawili założenia programu na rok bieżący. Z uwagi 

na prowadzone procedury przetargowe pierwsze partie żywności przekazane zostaną  

w miesiącu wrześniu”. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że pracownicy Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej uczestniczyli w spotkaniu w sprawie ogłoszonego konkursu na dofinansowanie 

realizacji projektu w ramach poddziałania aktywna integracja. Spotkanie zostało 

zorganizowane przez Wojewódzki Urząd Pracy w Poznaniu. Pan Burmistrz poinformował  

o możliwości aplikowania o dodatkowe środki finansowe na udzielenie wsparcia dla rodzin 

zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym. Wnioski o dofinansowanie można 
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składać do dnia 1 września 2016 r. Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w połowie 

lipca przedstawi władzom Gminy założenia projektu oraz wielkość wkładu własnego.  

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w okresie międzysesyjnym był obecny 

podczas następujących wydarzeń: 

- Gminny Dzień Dziecka (1 czerwca), 

- podsumowanie projektu „Życie z pasją” realizowanego przez Gimnazjum Publiczne  

w Łobżenicy, Dzień Dziecka w Ratajach (2 czerwca),  

- święto sadowników w Pobórce w dniu 4 czerwca, 

- festyn rodzinny w Wiktorówku, festyny z okazji Dnia Dziecka w Liszkowie, Dębnie  

i Dziegciarni (5 czerwca), 

- Dzień Dziecka w Witrogoszczy-Osadzie  (8 czerwca), 

- posiedzenie Rady Programowej Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy w dniu  

9 czerwca, 

- inauguracja zlotu drużyn harcerskich z terenu Powiatowi Pilskiego w dniu 10 czerwca - 

organizatorem zlotu było Gimnazjum Publiczne w Łobżenicy, trwał on trzy dni, 

- Święto Mleka w Witrogoszczy-Kolonia w dniu 11 czerwca, 

- gminne zawody strażackie zorganizowane na stadionie im. Alojzego Graja w dniu  

12 czerwca, 

- spotkanie z sołtysami i przewodniczącymi kół gospodyń wiejskich w Trzeboniu w dniu  

17 czerwca - podczas spotkania omówiono kwestię organizacji dożynek gminnych, turnieju 

sołectw oraz inne sprawy bieżące, 

- mecz piłki nożnej pomiędzy drużynami Pogoń Łobżenica oraz Radwan Lubasz w dniu  

18 czerwca, który zdecydował o awansie miejscowego klubu do IV ligi, 

- zawody wędkarskie, turniej piłki nożnej o puchar Burmistrza, Parafiada (19 czerwca), 

- zebranie Zarządu Miejsko-Gminnego OSP w Łobżenicy (21 czerwca). 

Pan Burmistrz uczestniczył również w posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

poprzedzających dzisiejszą sesję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z realizacji zadań Gminy. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił o dodatkowe informacje na temat spotkania w sprawie zmian w organizacji ruchu 

drogowego na terenie Łobżenicy. Zapytał, czy istnieje możliwość zapoznania się  

z propozycjami zmian. Dodał, że ruchem na drogach gminnych zarządza Starosta.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że w spotkaniu uczestniczył pan Stawiszyński, przedstawiciele policji, 

Komisji Komunalnej. Oznajmił: „Teraz zostanie przygotowany konkretny projekt, który 

zostanie poddany procedurze”. Dodał: „Ten ostateczny projekt poddany zostanie konsultacji. 

Rada w pierwszej kolejności będzie miała do tego wgląd. Zorganizujemy takie spotkanie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Burmistrza 

Łobżenicy z realizacji zadań Gminy. 

 

 Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z realizacji zadań Gminy. 

 

Ad. 5 Wystąpienia zaproszonych gości 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Powiedziała, że od 5 do 31 maja br. trwały konsultacje projektu programu transportowego 

Województwa Wielkopolskiego. Oznajmiła, że pan Burmistrz złożył wniosek, aby w tym 

dokumencie została ujęta obwodnica Łobżenicy. 

Poinformowała, że na lipcowej sesji radni Sejmiku Województwa będą „podejmować 

uchwałę w sprawie kwoty, która będzie przeznaczona na sporządzanie dokumentacji 

technicznych, między innymi na projekty drogowe”. Dostrzegła potrzebę zwiększenia 

wydatków na ten cel. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego oznajmiła, że na 

czerwcowej sesji zostanie podjęta uchwała w sprawie przyznania środków dla samorządów  

w ramach konkursu „Pięknieje wielkopolska wieś”. Poinformowała, że spośród  
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325 złożonych wniosków tylko 102 zostały zakwalifikowane do otrzymania wsparcia 

finansowego - wnioski złożone przez Gminę Łobżenica nie znalazły się w tej grupie. Kolejna 

edycja konkursu będzie miała miejsce w 2017 r. 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego dodała, że na przełomie 

czerwca i lipca br. zostanie ogłoszony nabór wniosków w ramach konkursu „Odnowa wsi 

szansą dla aktywnych sołectw”. 

 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jan Marek Pikulik 

Poinformował o złożeniu w dniu 30 maja 2016 r. interpelacji do Marszałka Województwa 

Wielkopolskiego w sprawie utworzenia przejść dla pieszych na ul. Wyrzyskiej w Łobżenicy 

oraz na terenie wsi Dźwierszno Wielkie. Dodał, że termin udzielenia odpowiedzi na 

interpelację wynosi 30 dni. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Powiedziała, że remont drogi wojewódzkiej nr 242 zostanie zrealizowany. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał o zakres i termin rozpoczęcia remontu. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Oświadczyła: „Pozwoli pan, panie radny, że ja deklaracji datowej nie złożę, bo nie chcę być 

skrócona o głowę, jak się np. przesunie o miesiąc czy o dwa”.  

Poinformowała, że podczas ostatniego posiedzenia Komisji Infrastruktury i Planowania 

Przestrzennego pan Wicemarszałek Wojciech Jankowiak zagwarantował, że inwestycja 

zostanie zrealizowana. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Oznajmił, że ostatnia sesja Rady Powiatu miała miejsce w dniu 16 czerwca 2016 r. 

Powiedział, że radni przyjęli sprawozdanie z wykonania budżetu za 2015 rok. Zarząd Powiatu 

uzyskał absolutorium.  
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Poinformował o zatwierdzeniu sprawozdania finansowego Szpitala Specjalistycznego w Pile 

za 2015 rok. Stwierdził, że sytuacja finansowa tej placówki pod rządami pana dyrektora 

Szucy uległa znacznej poprawie.  

Przewodniczący Rady Powiatu oznajmił, że na ostatniej sesji podjęto: 

- uchwałę w sprawie organizacji w 2016 r. Powiatowo-Gminnych Dożynek - odbędą się one 

w dniu 21 sierpnia 2016 r. w Brzostowie, 

- uchwałę w sprawie realizacji projektu „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych  

i poszukujących pracy w Powiecie Pilskim” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego, 

- uchwałę w sprawie nadania statutu Zasadniczej Szkole Zawodowej w Łobżenicy 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Tadeusza Kościuszki  

w Łobżenicy, 

- uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową na 2016 rok. 

Pan Kazimierz Wasiak dodał, że Rada Powiatu w Pile wystosowała również apel w sprawie 

budowy obwodnicy dla miasta Łobżenicy na drodze wojewódzkiej nr 242.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że otrzymał pismo z Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie utworzenia 

przejść dla pieszych na drodze nr 242: w Dźwiersznie Wielkim oraz na ul. Wyrzyskiej  

w Łobżenicy. Stwierdził: „Widzę w tym wszystkim jakieś takie podejście urzędnicze, a nie 

podejście jakieś racjonalne, ponieważ mam tam w uzasadnieniu podane, że muszą być 

wykonane pomiary wypadkowości. To co. Mamy czekać, aż kogoś tam się potrąci”. 

Wyraził zdziwienie z faktu, że przejście dla pieszych mogło powstać koło cmentarza  

w Łobżenicy, a nie ma możliwości utworzenia go na ul. Wyrzyskiej. Dodał, że 

bezpieczeństwo mieszkańców powinno być ważniejsze niż przepisy. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Powiedziała, że zainteresuję się sprawą braku przejść dla pieszych, poruszoną przez radnego 

Ryszarda Biniaka. 
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Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łobżenica za 2015 rok  

a) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy na dzień  

31 grudnia 2015 r. 

b) Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok. 

c) Dyskusja nad przedstawionymi sprawozdaniami. 

d) Podjęcie uchwały. 

 

Ad. a 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy za 2015 rok. Dokumenty te były omawiane podczas posiedzeń Komisji Rady 

Miejskiej. Oznajmił, że do Biura Rady wpłynęła opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pana Edwarda Starszaka o zabranie głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego „oceniając przedłożone materiały 

odniosła się zasadniczo do istotnych uwarunkowań związanych z zapisanymi w budżecie 

zadaniami”. Poinformował, że budżet Gminy na 2015 rok był wielokrotnie modyfikowany. 

Zgodnie z upoważnieniami Rada Miejska dokonała osiem razy zmian w budżecie,  

a Burmistrz Łobżenicy dwadzieścia dwa razy. „Zmiany te wynikały z potrzeb wprowadzenia 

dotacji, korekty źródeł własnych dochodów, wprowadzenia nowych zadań oraz przeniesień 

związanych ze sposobem realizacji zadań”. 

Oznajmił, że planowane dochody budżetowe na 2015 rok, po dokonanych zmianach, to  

31 mln 326 tys. zł, a planowane wydatki budżetowe 30 mln 310 tys. zł. W trakcie 2015 r. plan 

dochodów został zwiększony o około 9%, a plan wydatków o około 11%. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził: „Analizując 

wykonanie dochodów z poszczególnych źródeł można zauważyć, że najstabilniejsze źródła 

dochodowe to dotacje, subwencje, podatki od osób prawnych, udziały w PIT i CIT. Gorzej 
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realizowane są  podatki od osób fizycznych, szczególnie podatek od środków transportowych, 

nieruchomości i rolny”. 

Poinformował, że wielkość zaległości podatkowych na koniec 2015 r. wyniosła 795 tys. zł.  

W porównaniu z 2014 r. kwota ta zmniejszyła się o 140 tys. zł. W wyniku podjętych działań 

windykacyjnych wielkość zaległości podatkowych zmniejszyła się obecnie do kwoty nieco 

ponad pół miliona zł.  

Radny Edward Starszak powiedział: „Polityka rozpatrywania wniosków o zastosowanie 

umorzeń jest ukierunkowana na diagnozowanie okoliczności, a podejmowanie decyzji jest 

wynikiem zbadania sytuacji życiowej, osobistej i interesu społecznego podatnika”. W 2015 r. 

pan Burmistrz umorzył podatki na kwotę 13,5 tys. zł - pięciokrotnie mniej niż w 2014 r.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że  

w ubiegłym roku wydatki budżetowe zostały wykonane w wysokości 28 mln 573 tys. zł, co 

stanowi 94,27% planu. Stwierdził: „Poziom wydatków nie budzi zastrzeżeń Komisji. Zadania 

zaplanowane w budżecie zostały zrealizowane zgodnie z zapisami planu. Natomiast bardziej 

złożona jest sytuacja w realizacji inwestycji”. 

Oznajmił, że w 2015 r. na zadania inwestycyjne przeznaczono kwotę 3 mln 217 tys. zł. 

Wydatki te zostały zrealizowane w wysokości 2 mln 561 tys. zł, co stanowi 80% planu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego omówił realizację zadań 

majątkowych. 

1) Budowa wodociągów: Dziegciarnia-Topola-Józefinowo oraz w Ratajach 

Łączna długość wodociągów to około 12 km. Inwestycja była realizowana przez spółkę 

komunalną. Gmina przeznaczyła w 2015 r. na wykonanie tego zadania 285 tys. zł. Pozostała 

kwota została przekazana spółce komunalnej w 2016 r. 

2) Przebudowa chodnika i dobudowa ścieżki rowerowej na ul. Złotowskiej w Łobżenicy 

Odcinek ul. Złotowskiej objęty inwestycją to 830 m. Przedsięwzięcie zostało zrealizowane 

przez Powiat Pilski, przy udziale finansowym Gminy Łobżenica w wysokości około  

94 tys. zł.  

3) Budowa drogi w Fanianowie 

W ramach zadania na odcinku 1,1 km została położona nawierzchnia asfaltowa, wraz  

z podbudową. Koszt inwestycji to 259 tys. zł. 

4) Przebudowa dróg dojazdowych do gruntów rolnych: 

- obręb Dźwierszno Wielkie - odcinek o długości 1,4 km. Wydatki poniesione w 2015 r. to 

166 tys. zł. Gmina pozyskała na realizację tego zadania dofinansowanie w wysokości  

150 tys. zł ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych, 
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- obręb Trzeboń - odcinek o długości 833 m. Koszt zadania wyniósł 80 tys. zł. Gmina 

pozyskała na realizację tej inwestycji dofinansowanie w wysokości 70 tys. zł ze środków 

Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

5) Budowa chodnika na ul. Targowej w Łobżenicy 

Wartość zadania to 69 tys. zł. 

6) Remont ścieżki spacerowo-rowerowej wzdłuż nabrzeża rzeki Łobżonki 

Na realizację inwestycji przeznaczono 159 tys. zł. Zadanie zostało zrealizowane przy 

wsparciu ze środków unijnych w wysokości 50 tys. zł. 

7) Drobne inwestycje wykonane na plaży w Trzeboniu i Gródku Krajeńskim - 17 tys. zł 

8) Zakup pojazdu dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Łobżenicy  

Gmina udzieliła dotacji na ten cel w wysokości 34 tys. zł. 

9) Rekultywacja wysypiska odpadów w Luchowie 

W 2015 r. wydatki poniesione na ten cel wyniosły 70 tys. zł. Uzyskano zgodę na przesunięcie 

terminu zakończenia procesu rekultywacji wysypiska odpadów. 

10) Przebudowa stadionu sportowego im. Alojzego Graja 

Na realizację inwestycji wydano 994 tys. zł. Zadanie zostało zrealizowane przy wsparciu ze 

środków Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich w wysokości 446 tys. zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że w 2015 r. 

Gmina przekazała 300 tys. zł firmie, która zrealizowała budowę dróg na terenie Łobżenicy. 

Kwota ta nie została zapłacona w 2014 r.  

Powiedział, że budowa kładki na rzece Łobżonce jest realizowana w 2016 r. Gmina nie 

poniosła w ubiegłym roku wydatków z tego tytułu. 

Oznajmił, że zakup windy do budynku łobżenickiego gimnazjum ze względu na brak środków 

finansowych został przesunięty na 2016 rok. W 2015 r. Gmina nie poniosła również 

wydatków na opracowanie dokumentacji związanej z rozbudową oczyszczalni ścieków, 

dalszą budową kanalizacji sanitarnej oraz rewitalizacją łobżenickich rynków. 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że 

środki wydane w 2015 r. w ramach funduszu sołeckiego to kwota 304 tys. zł. Powiedział, że 

po kilku latach inwestowania w infrastrukturę techniczną i społeczną na terenach wiejskich 

należy mieć na uwadze koszty związane z jej utrzymaniem. Dodał, że „jest to dylemat, który 

wymaga rozwiązania w najbliższych budżetach”. 

Oznajmił, że w ubiegłym roku dotacje udzielone z budżetu Gminy wyniosły 869 tys. zł. 

Powiedział, że „środki Gminy zostały wzbogacone o fundusze pozabudżetowe” w wysokości 
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716 tys. zł: 220 tys. zł z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych, 50 tys. zł w ramach programu 

Leader oraz 446 tys. zł z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

W dalszej części wystąpienia radny Edward Starszak poinformował, że Komisja Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się ze sprawozdaniem finansowym. Oświadczył, że 

zgodnie ze skonsolidowanym bilansem Gminy Łobżenica aktywa trwałe w dniu 31 grudnia 

2015 r. wynosiły 73 mln 412 tys. zł. Powiedział: „Komisja zarekomendowała dokonanie 

przeglądu zaksięgowanych inwestycji w budowie na prawie 11 mln zł. Komisja uznaje za 

wskazane podjęcie działań w celu wyjaśnienia losów udziałów Gminy w ZPZ Piła i ZPZ 

Wronki oraz TUW Piła oraz ewentualnie ich sprzedaż bądź wyksięgowanie, umorzenie”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził, że są to udziały  

z początku lat dziewięćdziesiątych XX wieku. Oznajmił: „Trzeba zastanowić się, co z tym 

zrobić. To są przedsięwzięcia typowo komercyjne, więc Gmina nie ma potrzeby dalej 

uczestniczyć kapitałowo w tych działaniach”. 

Radny Edward Starszak poinformował, że wielkość aktywów obrotowych Gminy na koniec 

2015 r. wynosiła 5 mln 688 tys. zł, a wielkość zobowiązań Gminy sięgała kwoty 5 mln  

100 tys. zł. Oznajmił, że Gmina nie posiada zobowiązań wymagalnych. 

Powiedział, że wartość mienia komunalnego według ewidencji księgowej to kwota 63 mln zł. 

Oświadczył, że dochody uzyskane ze sprzedaży oraz innych form gospodarowania mieniem 

wyniosły w 2015 r. około 1,3 mln zł. Stwierdził: „Gospodarowanie mieniem odbywa się 

zgodnie z planem. Jednak Komisja zauważa potrzebę weryfikacji zasad gospodarowania tym 

mieniem, kosztów i dochodów uzyskiwanych, jak i form władania, szczególnie w obszarze 

mienia wykorzystywanego do realizacji zadań publicznych”. 

Następnie radny Edward Starszak omówił działania mające na celu realizację rekomendacji 

zgłoszonych w trakcie uchwalania budżetu Gminy: 

1) Dokonanie weryfikacji potencjału podatkowego Gminy 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że podatnicy 

otrzymali informację o konieczności zgłaszania zmian w opodatkowaniu. Dodał, że efekty 

tych działań powinny być widoczne w podsumowaniu roku 2016. 

2) Weryfikacja stosowanych ulg i umorzeń podatkowych 

Radny Edward Starszak stwierdził, że decyzje w tym zakresie podejmowane są w sposób 

rozważny, z uwzględnieniem interesu społecznego oraz potrzeb budżetu Gminy. 

 

 

 



 17 

3) Budowanie systemu wsparcia dla przedsiębiorców 

Według Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego „Gmina sprawnie 

prowadzi działania związane z potrzebami administracyjnymi sektora gospodarczego”. 

Organizowane są spotkania i szkolenia. „Nie mniej ten sektor wymaga dalszych działań”. 

4)  Poszukiwanie podmiotów spoza sektora publicznego do realizacji zadań Gminy 

Radny Edward Starszak powiedział: „Prowadzono działania w zakresie możliwości 

uruchomienia w niektórych zadaniach partnerstwa publiczno-prywatnego. Te działania 

wymagają dłuższej perspektywy czasu”. 

5) Racjonalizacja wydatków oświatowych 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oznajmił, że pan Burmistrz 

wydał zarządzenie, w którym zostały określone zalecenia dotyczące opracowania arkuszy 

organizacyjnych jednostek oświatowych. Poinformował, że dokonano „zmian strukturalnych”  

w funkcjonowaniu oświaty. Prowadzone są „procesy koncentracji usług żywieniowych”. 

Zostały również podjęte działania oszczędnościowe w oświacie. 

6) Optymalizacja wydatków bieżących Gminy 

Radny Edward Starszak powiedział, że prowadzone są działania w zakresie zmian 

organizacyjnych oraz działania analityczne. Jest to praca ciągła.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził: „Można uznać, że 

większość oczekiwań zawartych we wnioskach została uwzględniona w działaniach Gminy. 

Oczywiście problemy zawarte w rekomendacjach wymagają pracy w dalszej perspektywie. 

Ważne jest, aby przy podejmowaniu decyzji zarządczych kierować się nie priorytetami 

politycznymi, ale również, a może przede wszystkim, zasadą racjonalności ekonomicznej”. 

Powiedział, że budżet Gminy został wykonany z nadwyżką w wysokości 1 mln 734 tys. zł. 

Oznajmił, że w 2015 r. spłacono raty od kredytów w kwocie 1 mln 553 tys. zł. Poinformował, 

że zadłużenie Gminy na koniec ubiegłego roku wynosiło 14,1 mln zł, co stanowi 47% 

budżetu. Dodał, że w trakcie 2015 r. uruchomiono wolne środki finansowe w wysokości  

674 tys. zł. 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział: „Komisja 

uznaje, że odchylenia w realizacji budżetu w stosunku do planu zostały wyjaśnione  

i wynikały z przyczyn o obiektywnym charakterze. Osiągnięty poziom realizacji budżetu 

pozwala na rekomendowanie Radzie Miejskiej pozytywnej opinii Komisji w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego i opisowego z wykonania budżetu za 2015 rok”. 
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Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Łobżenica za 2015 rok oraz sprawozdanie 

finansowe stanowią załączniki nr 5 i 6 do protokołu. 

 

Ad. b 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść Uchwały nr SO.0954/37/13/Pi/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 19 kwietnia 2016 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Łobżenica za 2015 rok.  

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wydał opinię pozytywną. 

Kopia powyższego dokumentu stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. c 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy za 2015 rok.  

Zamknął dyskusję w sprawie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy za 2015 rok.  

 

Ad. d 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łobżenica za 2015 rok. Następnie poddał go 

pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/166/16 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łobżenica za 2015 rok, która stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Łobżenicy  

a) Przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Gminy za 2015 rok oraz wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Łobżenicy. 
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b) Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2015 rok. 

c) Dyskusja. 

d) Podjęcie uchwały. 

 

Ad. a 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej pana Rafała Tomalę o przedstawienie 

stanowiska Komisji w sprawie absolutorium dla Burmistrza Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Powiedział, że Komisja Rewizyjna zajmowała się analizą wykonania budżetu Gminy 

Łobżenica za 2015 rok na posiedzeniu w dniu 3 czerwca 2016 r. 

Oznajmił, że Komisja przeanalizowała sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy, 

informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, informację o stanie mienia 

komunalnego, sprawozdanie finansowe oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy. Członkowie Komisji nie wnieśli 

uwag do powyższych dokumentów. 

Radny Rafał Tomala poinformował, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu  

3 czerwca 2016 r. podjęła Uchwałę Nr 2/16 w sprawie wydania opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Gminy Łobżenica za 2015 rok. Odczytał jej postanowienia. Komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Następnie powiedział: „Komisja Rewizyjna stwierdziła, że  

- Zadania były realizowane zgodnie z harmonogramem. 

- Dotacje zostały zrealizowane zgodnie z przeznaczeniem w 2015 r., z tego tytułu Komisja 

nie stwierdziła nieprawidłowości. 

- Wydatki bieżące realizowane były w ramach własnych jak również zleconych, wydatki 

bieżące zostały zrealizowane w 96,01% w stosunku do planowanych. 

- Burmistrz Łobżenicy nie przekroczył upoważnienia do zaciągania zobowiązań 

obciążających budżet. 

- Gmina pozyskała środki z zewnątrz z budżetu państwa oraz środki unijne. 

- Burmistrz Łobżenicy realizując budżet Gminy nie naruszył dyscypliny budżetowej  

w rozumieniu ustawy o finansach publicznych. 
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- Zlecenie zadań następowało po wyborze najkorzystniejszych ofert zgodnie z przepisami  

o zamówieniach publicznych . 

- Ewidencja operacji budżetowych prowadzona była zgodnie z zasadami rachunkowości . 

- Wszystkie operacje budżetowe były wykonywane za pośrednictwem banku proponującego 

najlepsze warunki. 

- Gospodarowanie mieniem komunalnym było prawidłowe. 

- Zauważono oszczędną gospodarkę oraz dbałość o jakość i staranność wykonywanych zadań 

inwestycyjnych i remontowych, a także dbałość o prawidłowy wizerunek Urzędu w oczach 

petentów. Pozytywnie ocenia się również wizerunek miasta i gminy poprzez poprawę 

estetycznego wyglądu. 

- Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Łobżenicy stwierdza, że Burmistrz Łobżenicy 

realizując budżet Gminy w 2015 r. nie przekroczył swoich kompetencji”. 

Radny Rafał Tomala dodał, że Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie Burmistrzowi 

Łobżenicy absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Łobżenica za 2015 rok. 

 

Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Łobżenicy 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. b 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść Uchwały nr SO.0955/40/13/Pi/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 14 czerwca 2016 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy o udzielenie Burmistrzowi Łobżenicy absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu stwierdził, że wniosek 

Komisji Rewizyjnej jest należycie uzasadniony. 

Kopia powyższego dokumentu stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. c 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Łobżenicy. 

Zamknął dyskusję w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Łobżenicy. 
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Ad. d 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że uchwała w sprawie absolutorium podejmowana jest bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady.  

Następnie odczytał treść projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Łobżenicy 

i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/167/16 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Łobżenicy, która stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Złożył gratulacje Burmistrzowi Łobżenicy z tytułu uzyskania absolutorium. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Podziękował radnym za podzielenie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. Stwierdził, że 

absolutorium nie jest oceną całokształtu pracy Burmistrza, Zastępcy Burmistrza, pani 

Skarbnik czy Urzędu Miejskiego.  

Powiedział: „Chciałem zwrócić uwagę na to, że w momencie, kiedy rozpoczęliśmy realizację 

tego budżetu, zderzyliśmy się z dużymi problemami. Państwo je znacie. Zadłużenie Gminy 

50%, ponad 14 mln zł. Druga rzecz. Właściwie Gmina nie miała płynności finansowej. Było 

niemożliwe spłacanie rat kredytów, zaciągniętych pożyczek. Byliśmy pozbawieni 300 tys. zł, 

które musieliśmy zapłacić, a nie były zaplanowane w budżecie, firmie Skanska za wydatki  

w roku poprzednim. Zostaliśmy pozbawieni 450 tys. zł należnej dotacji, jeżeli chodzi  

o kanalizację. No i nie bez znaczenia była również ujawniona przeze ze mnie sytuacja. 

Działalność byłej pani Skarbnik. Na dzień dzisiejszy jest sporządzony akt oskarżenia  

i skierowany do sądu”. 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że struktura organizacyjna Urzędu Miejskiego została oparta 

o referaty. Wyznaczono ich kierowników. Oświadczył, że pomimo powstałych problemów 

Gmina musiała realizować inwestycje oraz załatwiać wszystkie sprawy bieżące. Stwierdził: 

„Oczywiście nie wszystko się na pewno udało. Nie wszystko zrobiliśmy, tak jak byśmy 

chcieli”.  
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Następnie pan Burmistrz powiedział, że kwota umorzeń podatkowych jest mała i są to 

wyjątkowe sytuacje. Poinformował, że wielkość zaległości podatkowych od dziesięciu lat 

oscylowała w granicach miliona złotych. Działania podjęte przez panią Skarbnik oraz 

pracowników Referatu Finansowo-Księgowego przyniosły efekty. Wielkość zaległości 

podatkowych zmniejszyła się. W pewnym momencie została ona zredukowana do kwoty pół 

miliona złotych. Narosły jednak nowe zobowiązania. 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że działania mające na celu wyegzekwowanie zaległości 

podatkowych będą kontynuowane.  

Poinformował, że „na 2 500 gmin zajmujemy 2 023 miejsce, jeżeli chodzi o dochody”. 

Stwierdził: „O te dochody musimy absolutnie zadbać i takie decyzje są podejmowane”.  

Wyraził zadowolenie z realizacji inwestycji drogowych w Fanianowie, Dźwiersznie Wielkim  

i Trzeboniu. Oświadczył, że zdaje sobie sprawę z dużych potrzeb. Powiedział, że w ciągu 

jednego roku nie ma możliwości zrealizowania wszystkich oczekiwań. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy podziękował pani Skarbnik, panu Wiceburmistrzowi, 

pracownikom Urzędu Miejskiego, radnym, sołtysom oraz kierownikom jednostek 

organizacyjnych za pracę wykonaną na rzecz Gminy.  

Powiedział, że „jesteśmy absolutnie zdeterminowani uporządkować sprawy Gminy”. Dodał, 

że „przy danych nakładach chcemy uzyskiwać maksymalne efekty”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił piętnastominutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie w obradach. 

 

Ad. 8 Przyjęcie informacji o organizacji wypoczynku letniego i przygotowaniu obiektów 

rekreacyjnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej przeanalizowała informację  

o organizacji wypoczynku letniego i przygotowaniu obiektów rekreacyjnych. Powiedział, że 
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w dokumencie przedstawiono przygotowanie bazy rekreacyjnej do sezonu, wykaz obiektów 

świadczących usługi noclegowe, ofertę imprez rekreacyjno-wypoczynkowo-sportowych  

w okresie czerwiec-sierpień 2016 r., opis miejsc do wypoczynku biernego i aktywnego, 

informację na temat pracy w okresie wakacyjnym placówki wsparcia dziennego w Łobżenicy, 

Gminnego Centrum Kultury oraz organizacji wypoczynku letniego w jednostkach 

oświatowych. 

Radny Mariusz Wiśniewski dodał, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej w wyniku 

przeprowadzonego głosowania przyjęła informację o organizacji wypoczynku letniego  

i przygotowaniu obiektów rekreacyjnych. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy szkoły będą organizowały w okresie wakacyjnym kolonie lub półkolonie. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział: „Jesteśmy bardzo otwarci na zorganizowane formy wypoczynku w feriach 

zimowych i wakacjach letnich, których organizatorami będą nauczyciele, szkoły, organizacje 

istniejące przy szkole czy w naszym społeczeństwie”. Stwierdził: „Jaskółki pierwsze są”. 

Oczekiwania władz Gminy nie zostały jednak spełnione.  

Pan Wiceburmistrz oznajmił, że zgodnie z informacjami otrzymanymi ze Szkoły 

Podstawowej w Wiktorówku zajęcia dla grupy uczniów odbędą się w dniach 11-15 lipca  

w godzinach 8:30-13:30. Nieodpłatną opiekę nad uczniami będą sprawować chętni 

nauczyciele. Zgłosiły się cztery osoby. Planowana jest wycieczka rowerowa, ogniska oraz 

parę innych atrakcji.  

Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że należy rozmawiać z dyrektorami szkół  

i nauczycielami w sprawie zorganizowanych form wypoczynku dla uczniów. 

Następnie poinformował, że w dniu wczorajszym uczestniczył w spotkaniu z rodzicami 

zainteresowanymi posyłaniem swoich dzieci do przedszkola w okresie wakacyjnym. Dodał, 

że w poniedziałek spotka się z pracownikami przedszkola w sprawie funkcjonowania tej 

placówki w okresie letnim.  
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Przypomniał, że Gmina przeznaczyła na remont i unowocześnienie stadionu im. Alojzego 

Graja około miliona złotych. Stwierdził, że obiekt ten jest wykorzystywany w zbyt małym 

stopniu. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Zgodził się z radnym Ryszardem Biniakiem w kwestii wykorzystania stadionu im. Alojzego 

Graja. Oznajmił, że od września br. w łobżenickim gimnazjum „rusza” klasa sportowa. Dodał, 

że w związku z funkcjonowaniem programu „Rodzina 500 Plus” rodzice mają większe 

możliwości dofinansowania zorganizowanych form wypoczynku swoich dzieci. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Stwierdził: „Łatwiej jest wybudować obiekt, aniżeli potem zmienić świadomość i nawyki 

wśród społeczeństwa. Teraz mamy już obiekty. Pozostała nam ta druga część, trudniejsza  

w moim mniemaniu”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zaproponował, aby w ramach posiadanych środków znaleźć pieniądze na organizację zajęć 

sportowo-rekreacyjnych dla dzieci i młodzieży, np. na stadionie miejskim. Powiedział, że 

można rozważyć ogłoszenie konkursu na realizację powyższego zadania przez organizacje 

pozarządowe. Dodał, że nie zostały w pełni wykorzystane środki na realizację przedsięwzięć 

w ramach inicjatywy lokalnej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odniósł się do kwestii wykorzystania stadionu im. Alojzego Graja. Oświadczył, że „nie jest 

tak, że tam jest pusto”. Stwierdził, że korty tenisowe nie będą puste, ponieważ młodzież jest 

zainteresowana grą w tenisa ziemnego.  

Pan Burmistrz poinformował, że stadion znajduje się w strukturach Gminnego Centrum 

Kultury. Zwrócił uwagę na trudną sytuację finansową w tej jednostce. Powiedział, że jest to 

związane z zatrudnieniem nowego dyrektora, zabezpieczeniem środków na realizację imprez 

Dodał, że budżet GCK „nie do końca był doszacowany”. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że zgłosiła się do niego grupa osób zainteresowanych zorganizowaniem turnieju 

piłki nożnej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „To nie ma być incydent. To ma być pewien system, że przez całe wakacje, tak 

jak na Orliku”, coś się dzieje. Stwierdził, że przykładem działań ponad standardowych jest 

pozyskanie przez panią dyrektor Hannę Król-Synoradzką 15 tys. zł z Ministerstwa Sportu na 

działania sportowe. 

Burmistrz Łobżenicy dodał: „W każdej szkole wyznaczona jest osoba do pisania wniosków, 

pozyskiwania środków. Czekamy cierpliwie już półtora roku na efekty pisania tych 

wniosków”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie informacji o organizacji 

wypoczynku letniego i przygotowaniu obiektów rekreacyjnych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację  

o organizacji wypoczynku letniego i przygotowaniu obiektów rekreacyjnych, która 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy udzielił głosu pani Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Podziękowała osobom zatrudnionym w Urzędzie Miejskim oraz w jednostkach 

organizacyjnych Gminy za zaangażowanie w pracę. Powiedziała, że wdrożony został system 

oszczędzania. Pracownikom powierzono również nowe zadania. 

Następnie pani Skarbnik podziękowała radnym za współpracę oraz zaufanie okazane 

władzom Gminy. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2019” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki 

nad Zabytkami Gminy Łobżenica na lata 2016-2019”. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/168/16 w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Łobżenica 

na lata 2016-2019”, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów o dzierżawę gruntu na okres do 3 lat 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu ww. uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał treść projektu uchwały i poddał go 

pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/169/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów o dzierżawę 

gruntu na okres do 3 lat, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przejazdu i przechodu na działce nr 225/5 położonej w obrębie ewidencyjnym Rataje 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/170/16 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu  

i przechodu na działce nr 225/5 położonej w obrębie ewidencyjnym Rataje, stanowiącej 

własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowych położonych przy ul. Złotowskiej 18 w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie projektu ww. uchwały. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał treść projektu uchwały i poddał go 

pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/171/16 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Złotowskiej 18 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Łobżenica na lata 2016-2022 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że opracowanie gminnego programu rewitalizacji zwiększy szanse na pozyskanie 

środków zewnętrznych. Oznajmił, że okres realizacji programu będzie pokrywał się  

z okresem obowiązywania obecnej perspektywy finansowej Unii Europejskiej. 

Powiedział, że realizacja programu rewitalizacji będzie wymagała zabezpieczenia środków  

w budżecie Gminy. Dodał, że ważnym zagadnieniem jest wyznaczenie specjalnych stref 

rewitalizacji.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oświadczył, że według wstępnych założeń gminny program rewitalizacji zostanie 

przedstawiony Radzie Miejskiej do września 2016 r.  

Przedstawił kolejność prac związanych z opracowaniem tego dokumentu: 

- opracowanie diagnozy, 

- przygotowanie wniosku o wyznaczenie obszarów zdegradowanych i uprawnionych do 

rewitalizacji, 

- sporządzenie projektu gminnego programu, 

- opracowanie propozycji zasad działania oraz wyznaczenie składu komitetu rewitalizacji, 

- przeprowadzenie konsultacji społecznych projektu, 

- wprowadzenie zmian w projekcie po przeprowadzonych konsultacjach, 

- prezentacja gminnego programu na sesji rady. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował również o złożeniu wniosku do Urzędu 

Marszałkowskiego w Poznaniu o dofinansowanie opracowania gminnego programu 

rewitalizacji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag odczytał treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Łobżenica na lata 2016-2022. 

Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/172/16 w sprawie przystąpienia do opracowania Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Łobżenica na lata 2016-2022, która stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/126/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu ww. uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwał zmieniających uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowych 

na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków oraz studni 

wierconych. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że wnioski mieszkańców kierowane są do spółki komunalnej w celu 

zaopiniowania. Dodał, że sprawdzana jest kwestia, czy wniosek dotyczy miejsca, w którym 

nie jest planowana budowa sieci wodociągowej lub nie ma możliwości podłączenia do 

kolektora kanalizacji sanitarnej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag odczytał treść projektu uchwały zmieniającej Uchwałę  

Nr XV/126/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad  

i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/173/16 zmieniającą Uchwałę Nr XV/126/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 

29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/127/16 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania 

dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Nawiązał do ostatniej wypowiedzi Zastępcy Burmistrza Łobżenicy. Stwierdził, że jeżeli 

wniosek ma być opiniowany przez zakład komunalny, to kwestia ta powinna zostać ujęta  

w uchwale Rady Miejskiej. 

Dodał, że w projekcie uchwały, który otrzymali radni, znajduje się tylko zapis mówiący  

o tym, że w terminie 30 dni od daty wpływu wniosku komisja powołana przez Burmistrza 

dokona jego oceny. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział: „Skoro nie ma tej informacji, to przekazałem, że patrzymy, jak przebiegają sieci 

wodociągowe, patrzymy jak przebiegają sieci kanalizacyjne”.  

 

 

 



 31 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oświadczył: „Proponowałbym, żeby tu nie kruszyć kopii o to, w jaki sposób będą te działania 

techniczne, przygotowawcze wniosku realizowane. Wydaje mi się, że powinni tym zająć się 

fachowcy”. Dodał, że pan Burmistrz powinien powołać do składu komisji zajmującej się 

rozpatrywaniem wniosków kompetentne osoby, np. prezesa spółki komunalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej Uchwałę  

Nr XV/127/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad  

i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/174/16 zmieniającą Uchwałę Nr XV/127/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 

29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy studni wierconych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 16 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Piła w 2016 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przypomniał, że podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej wnioskował o wycofanie  

z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Piła. Oznajmił, że zapisy uchwały zostały inaczej sformułowane.  

Stwierdził, że koszty pobytu w izbie wytrzeźwień są wysokie. Dodał: „Trzeba na przyszłość 

rozważać inne rozwiązania”.  
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił, że zgodnie z informacjami uzyskanymi od miejscowej policji w 2015 r. z terenu 

Gminy przewieziono 29 osób do izby wytrzeźwień. Powiedział, że stawka za dzień pobytu  

w tej placówce wynosi 300 zł od osoby.  

Stwierdził, że Gmina Łobżenica pokrywa prawie całość kosztów związanych z pobytem 

nietrzeźwych mieszkańców w izbie wytrzeźwień w Pile. Poinformował o przypadku,  

w którym została wszczęta egzekucja komornicza w stosunku do mieszkańca Gminy 

Łobżenica. Chodziło o kwotę 300 zł za skorzystanie z usług izby wytrzeźwień. Radny 

Ryszard Biniak wyraził niezadowolenie z tego typu działań. 

Dodał: „Czy nie powinniśmy żądać rozliczenia, jak nasze środki zostały wykorzystane za lata 

poprzednie”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że zostaną przeprowadzone rozmowy z Prezydentem Piły w sprawie kosztów  

za pobyt mieszkańców Gminy Łobżenica w izbie wytrzeźwień. Dodał, że radni będą 

poinformowani o wynikach podjętych działań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag odczytał treść projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Piła w 2016 r. i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/175/16 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła w 2016 r., która 

stanowi załącznik nr 20  do protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala Powiatowego  

w Wyrzysku Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu ww. uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że ustawa o działalności leczniczej pozwala na udzielanie dotacji placówkom 

publicznej ochrony zdrowia. Dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala 

Powiatowego w Wyrzysku Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie odczytał treść projektu uchwały  

i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/176/16 w sprawie w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala Powiatowego  

w Wyrzysku Sp. z o.o., która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. Poinformował, że 

jedną z propozycji zmian jest przeznaczenie 30 tys. zł na dofinansowanie kosztów zakupu 

sprzętu medycznego dla szpitala w Wyrzysku. Środki na ten cel będą pochodziły ze 

zmniejszenia wydatków na spłatę odsetek od kredytów. 

Oznajmił, że część zmian w budżecie Gminy dotyczy oświaty. Powiedział, że środki 

pozyskane przez Gminę na usuwanie Barszczu Sosnowskiego, realizację projektu w parku 

miejskim oraz opracowanie planu gospodarki niskoemisyjnej zostały niewłaściwie 

zaklasyfikowane w budżecie. W związku z tym konieczne jest dokonanie korekty zapisów 

budżetowych. 

Radny Edward Starszak dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała propozycje zmian w budżecie Gminy. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag odczytał treść projektu uchwały w powyższej sprawie. Następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/177/16 w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok, która stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 19 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia 

prawa poprzez zmianę Uchwały Nr XIX/165/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia  

31 maja 2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Łobżenicy oraz 

Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali wezwanie do usunięcia naruszenia prawa. Oznajmił, że 

Komisja Rewizyjna wypracowała stanowisko w tej sprawie. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Powiedział, że Komisja Rewizyjna przeanalizowała przed dzisiejszą sesją wezwanie do 

usunięcia naruszenia prawa, złożone przez panią Irenę Kachel. Oznajmił, że Komisja nie 

zgadza się z postawionymi zarzutami i podtrzymuje wypracowane wcześniej stanowisko. 

Dodał, że w treści Uchwały Nr XIX/165/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy została podana 

niewłaściwa data. Stwierdził, że jest to ewidentny błąd pisarski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w uzasadnieniu do projektu uchwały w sprawie wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa zostały naniesione poprawki. 

Następnie odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie wraz z poprawkami. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/178/16 w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa poprzez zmianę 

Uchwały Nr XIX/165/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 31 maja 2016 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Łobżenicy oraz Dyrektora Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy. 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 20 Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej otrzymała informację na temat 

napraw i konserwacji przewidzianych do wykonania w okresie wakacyjnym  

w poszczególnych jednostkach oświatowych. Powiedział, że zakres prac został wypracowany 

przy udziale dyrektorów szkół. Dodał: „Myślę, że ten dokument pozwoli komisji na wydanie 

opinii we wrześniu, czy i w jakim stopniu zakres prac” został zrealizowany, „ewentualnie 

jakie były problemy”.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Oznajmiła, że pani Katarzyna Korycka-Walasiak od sześciu lat pracuje w Gminnym Centrum 

Kultury w Łobżenicy. Uczy młodzież śpiewu oraz gry na gitarze. Prowadzi również chór, 

którego członkami są emeryci i renciści. W styczniu 2016 r. pani dyrektor Alicja Wenda 

poinformowała, że „będzie obserwowała panią Korycką przez pół roku i wtedy zaproponuje 

jej warunki pracy. Pani Walasiak pracuje cały czas na umowie zlecenie. W tej chwili na trzy 

miesiące, czyli lipiec, sierpień i wrzesień, miała w ogóle nie otrzymywać wynagrodzenia, a po 

tym czasie miała być znowu zatrudniona na umowę zlecenie, z czego pani Korycka-Walasiak 

nie była zadowolona i odmówiła pani Alicji Wendzie”. 

Radna Bronisława Mazurek powiedziała, że mieszkańcy i rodzice dzieci, które biorą udział  

w zajęciach prowadzonych przez panią Katarzynę Korycką-Walasiak, są zadowoleni z jej 

pracy. Stwierdziła, że osoby uczęszczające na próby chóru mają możliwość wypełnienia 

swojego wolnego czasu. Pani Katarzyna Korycka-Walasiak powinna nadal prowadzić zajęcia 

z młodzieżą.  
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Radna Bronisława Mazurek poinformowała, że w ciągu dwóch dni 94 mieszkańców Gminy 

podpisało się pod pismem w powyższej sprawie.  

Zasugerowała, aby w ramach przesunięć środków w budżecie Gminnego Centrum Kultury 

znaleźć pieniądze na zatrudnienie pani Koryckiej-Walasiak. 

Następnie radna Bronisława Mazurek powiedziała: „Wierzę w pana Burmistrza, że pan 

Burmistrz nie zawiedzie tych mieszkańców i mnie osobiście i znajdzie z panią dyrektor Alicją 

Wendą rozwiązanie, żeby pani Korycka-Walasiak nadal mogła prowadzić zajęcia z tymi 

dziećmi i z tymi osobami starszymi”. Oznajmiła, że osoba ta posiada wykształcenie 

muzyczne. Zaproponowała, aby pani Katarzyna Korycka-Walasiak została zatrudniona na pół 

etatu w Gminnym Centrum Kultury w Łobżenicy. Dodała, że Burmistrz Łobżenicy jest 

zwierzchnikiem pani Wendy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że pani Wenda powinna mieć swobodę „w decydowaniu o tym, w jaki sposób 

prowadzi się dom kultury”.  

Powiedział, że pani Alicja Wenda objęła funkcję Dyrektora Gminnego Centrum Kultury  

w Łobżenicy w 2016 r. Spotkała się z trudną sytuacją finansową. Oświadczył: „Myślę, że to 

jest źródło tej sprawy.”  

Pan Burmistrz stwierdził: „Każdą sekcją w kulturze jesteśmy zainteresowani, jeżeli jest 

zapotrzebowanie”. Oznajmił, że z informacji, które posiada, w okresie wakacyjnym ma 

nastąpić przerwa w zajęciach. Następnie zapadnie decyzja w sprawie dalszej pracy pani 

Katarzyny Koryckiej-Walasiak. „Jaka, to jest w kompetencji pani dyrektor”. 

Burmistrz Łobżenicy oświadczył: „Ja nie mówię, że ten zespół jest niepotrzebny. No, ale 

muszą być pieniądze na to. I to nie jest kwestia tego, czy ja to rozumiem, czy nie rozumiem. 

Bo ja to doskonale rozumiem. Proszę wskazać środki w budżecie. To nie jest tak z tym 

przesuwaniem jak pani mówi, że można przesunąć w każdej chwili. Ale rozumiem tą 

interpelację i będę z panią dyrektor na ten temat rozmawiał”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zasugerował przeniesienie biura pana Piotra Andersohna w inne miejsce Urzędu Miejskiego 

Gminy Łobżenica, aby starsi wiekiem rolnicy nie musieli wędrować na drugie piętro. Dodał, 

że można również rozważyć następującą możliwość: pan Andersohn byłby proszony przez 

pracownika Biura Obsługi Klienta o zejście na parter w celu przyjęcia rolnika. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył, że przyjmowanie interesantów zostanie usprawnione. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Poruszył temat drogi z Witrogoszczy do Sypniewa. Powiedział, że w okresie wakacyjnym 

władze Gminy Łobżenica mogłyby rozważyć wspólnie z Burmistrzem Więcborka kwestię, 

„czy czasami nie warto z funduszy unijnych po prostu tą drogę zrobić”. Stwierdził, że „jak  

z zewnątrz nie dostaniemy więcej pieniędzy, to praktycznie nic nie zrobimy”.  

Oznajmił, że prawie wszystkie świetlice wiejskie na terenie Gminy zostały wyremontowane. 

Poinformował, że czterdzieści lat temu co sobotę w świetlicach odbywały się zabawy. 

Następnie radny Andrzej Borowy stwierdził, że szpital w Wyrzysku powinien nadal 

funkcjonować. Zwrócił uwagę na długi czas oczekiwania na przyjęcie do lekarzy 

specjalistów, nawet w szpitalu w Pile. 

Powiedział, że Gmina Łobżenica powinna otrzymywać dodatkowe środki finansowe ze 

względu na swój turystyczno-rolniczy charakter. Wyraził nadzieję, że Wielka Brytania 

pozostanie członkiem Unii Europejskiej. 

 

Ad. 21 Wolne głosy i wnioski 

 

Pani Katarzyna Korycka-Walasiak 

Powiedziała: „Tak naprawdę ponad 60 gitarzystów wyszło, że tak powiem, spod mojej ręki.  

Wiele osób zaczepia mnie na ulicy i pyta się o kolejne zajęcia”. 

Oznajmiła, że posiada ponad dwudziestoletnie doświadczenie w pracy w dziedzinie oświaty  

i kultury. Stwierdziła: „Mogę z dumą powiedzieć, że rezultaty na tę ilość godzin, którą 

miałam i warunki, które miałam do prowadzenia zajęć, są bardzo dobre”.  

Pani Katarzyna Korycka-Walasiak poinformowała, że w ciągu sześciu lat zgłaszała 

propozycje mające na celu usprawnienie prowadzonych zajęć lub pomysły na nowe zajęcia. 

Stwierdziła, że zajęcia wokalne dałyby lepsze rezultaty, gdyby były prowadzone 

indywidualnie. Pomimo tego podopieczne pani Koryckiej-Walasiak zajmowały wysokie 

miejsca oraz zdobywały wyróżnienia w konkursach. 

Oznajmiła, że pani Alicja Wenda nie skorzystała z zaproszenia i nie przyglądała się 

prowadzonym zajęciom z dziećmi. Dodała, że Dyrektor Gminnego Centrum Kultury 

uczestniczyła tylko w części koncertu podsumowującego rok szkolny. 
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Następnie pani Katarzyna Korycka-Walasiak powiedziała: „Nie mogę czekać do października 

na ewentualną decyzję pani dyrektor. Bo to jest nieprawda, że ona wtedy zapadnie, dlatego, 

że ta decyzja zapadła już. Ja wyraźnie dostałam pismo, gdzie jest informacja, że nawet części 

etatu dla mnie nie ma”.  

Poinformowała, że w związku z powyższym będzie szukała pracy w obszarze kultury poza 

terenem Gminy Łobżenica. Oświadczyła: „Nie mogę sobie pozwolić na to, żeby trzy miesiące 

nie wiedzieć, na czym stoję, a potem usłyszeć to samo, co już usłyszałam i dostałam na 

piśmie”. Dodała, że wkładała dużo energii w próby chóru. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził, że pani Katarzyna Korycka-Walasiak powinna nadal opiekować się miejscowym  

chórem oraz prowadzić zajęcia z młodzieżą. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że o problemie pani Koryckiej-Walasiak dowiedział się w dniu wczorajszym 

od pani radnej Mazurek. Powiedział: „W tej kulturze trzeba zachować pewne proporcje.  

Z tym, co robimy w jakiś taki sposób usystematyzowany, jak również z zabezpieczeniem 

realizacji takich swoich pasji kulturalnych przez właśnie członków chóru, przez grupy 

gitarzystów” lub inne sekcje.  

Według pana Burmistrza „na dzisiaj bardzo trudno jest pani dyrektor podjąć ostateczną 

decyzję, bo ma takie pieniądze, jakie ma”.   

Następnie Burmistrz Łobżenicy stwierdził, że działania w zakresie kultury w poprzednich 

latach budziły niezadowolenie. Oznajmił: „Dokonaliśmy zmiany po to, żeby coś się w tej 

materii zmieniło. I z tego, co wiem, to pani dyrektor zabiega o to, żeby tak było”.  

Pan Burmistrz dodał: „Natomiast ja nie chcę przesądzać. Uważam, że muszą być zachowane 

pewne proporcje i o tym będziemy rozmawiali”. 

 

Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak 

Oznajmiła, że na terenie Gminy Łobżenica nie ma zbyt wielu osób będących 

profesjonalistami w dziedzinie muzyki. Poinformowała o możliwości prowadzenia zajęć 

muzycznych w ramach godzin pozalekcyjnych w szkołach. Dodała, że pani Katarzyna 

Korycka-Walasiak powinna mieć możliwość pracy z młodzieżą. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Rozważymy tą sprawę z panią dyrektor. Spotkamy się i porozmawiamy, jak to 

zrobić”. Oznajmił również, że orkiestra działająca przy łobżenickim gimnazjum zaprezentuje 

się w dniu jutrzejszym na zakończeniu roku szkolnego. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Stwierdziła, że można znaleźć rozwiązanie satysfakcjonujące wszystkie strony. 

 

Ad. 22 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 16:39 zakończył obrady XX sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 

 


